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Aanleg rondweg Asse  -  Stand van zaken

Op de website van het Agentschap Wegen en Verkeer (AWV) staat over de al lang 
geplande rondweg van Asse ( De rondweg van Asse | Wegen en verkeer) o.a. dat er ter 
zake een participatief proces is gestart. Daarom zou op 22 maart een interne werksessie 
plaatsvinden met vertegenwoordigers van lokale en gewestelijke instanties. In juni zal er 
een informatie- en dialoogmarkt plaatsvinden voor het brede publiek. Alle inwoners van 
Asse zullen hierover in de komende maanden meer algemene informatie ontvangen.

De noodzaak van de rondweg in Asse lijdt geen twijfel. Zo lezen we eveneens op de 
website van AWV dat de gemeente Asse vandaag kreunt onder de passage van 24.000 
voertuigen per dag. Al dat verkeer rijdt over de Stationsstraat, de steenweg die dwars 
door de handelskern van de gemeente loopt. De nieuwe rondweg zal het doorgaande 
verkeer (met bijbehorende files) uit het centrum weghalen.

In de planning van het project staat dat er in 2021/2022 grensonderzoeken zullen 
gebeuren om de contouren van het plan exact in kaart te brengen. Vooraleer de plannen 
van de rondweg kunnen worden goedgekeurd, moet er nog een aantal procedures 
worden doorlopen, zoals het opstellen van een projectnota en een milieueffectrapport 
(MER).

In het definitieve geïntegreerd investeringsprogramma (GIP) 2022 staan volgende 
projecten voor de rondweg Asse:

- GIP000444/01 N9 - Rondweg (Asse) / onteigening N9 MDU-3MHH2RA-WT 1.000.000 
euro;

- GIP000444/06 N9 - Rondweg (Asse) / Wegen Vlaams-Brabant Studie N9 MDU-
3MHH2RA-WT 100.000 euro.

1. Heeft de interne werksessie die gepland was op 22 maart 2022 effectief 
plaatsgevonden? Zo ja, wat waren de belangrijkste conclusies en aanbevelingen uit 
deze sessie? Zo niet, waarom heeft ze niet plaatsgevonden en wanneer zal deze 
sessie dan effectief doorgaan?

2. Is het nog steeds de bedoeling dat er in juni 2022 een informatie- en dialoogmarkt 
zal worden georganiseerd? Op welke wijze werd de bevolking daarover 
geïnformeerd?

https://wegenenverkeer.be/werken/de-rondweg-van-asse


3. Zijn de grensonderzoeken die zouden plaatsvinden in 2021/2022 intussen afgerond? 
Zo ja, wat zijn de belangrijkste conclusies en aanbevelingen uit deze 
grensonderzoeken? Zo niet, tegen wanneer zullen de grensonderzoeken klaar zijn?

4. In het definitieve GIP 2022 is er voor dit project 1.000.000 euro uitgetrokken voor 
onteigeningen. 

a) Over hoeveel en welke onteigeningen gaat het?

b) Zullen daarbij alle noodzakelijke onteigeningen voor de realisatie van het project 
gedaan zijn? Zo niet, hoeveel onteigeningen zullen dan nog in de toekomst 
moeten worden gedaan en wat is dan de planning en timing van deze 
toekomstige onteigeningen?

5. In het definitieve GIP 2022 is er voor dit project 100.000 euro gereserveerd voor een 
studie. 

Waarvoor zullen deze middelen concreet worden gebruikt?

6. Wat is de verdere timing en planning van dit al lang aanslepende project? Tegen 
wanneer zullen de projectnota en het milieueffectrapport klaar zijn?
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1. De interne werksessie heeft wel degelijk plaatsgevonden op 22 maart 2022. In totaal 
namen 21 ambtenaren deel aan de sessie, vanuit verschillende entiteiten: 

a. gemeentelijke ambtenaren en schepenen van onder meer mobiliteit, ruimte, 
wonen, cultuur, sport, vrije tijd, economie 

b. en vanuit de Vlaamse Overheid: projectleider, wegentoezichter, elektrische 
weginstallaties, participatie en communicatie van het Agentschap Wegen en 
Verkeer (AWV) alsook de collega van het dep. Omgeving.

Doel was een interdisciplinaire analyse van het projectgebied om de impact en kansen 
voor de doelstelling ‘gezond en duurzaam Asse’ te realiseren. De aanleg van de 
rondweg is immers deel van een overkoepelende ambitie van de gemeente. Onder de 
naam Asse Schakelt streeft de gemeente onder meer naar een autoluw centrum, 
duurzaam en veilig verkeer, een groene rand, veilige schoolzones. Deze gezamenlijke 
analyse liet toe het projectgebied als geheel te bekijken, inclusief de ruimte naast de 
rondweg. Deze sessie vormde het startsein van de multidisciplinaire aanpak alsook van 
de dialoog met burgers.

De voornaamste inzichten zijn de impact op buurten die langs de rondweg liggen, de 
kansen voor wonen, sport, vrije tijd en groen waar AWV en de gemeente elk een rol in 
moeten opnemen. Deze rolverdeling werd verder uitgeklaard. 

2. De info-en dialoogmarkt gaat door op 29 juni. Een persbericht, een infokrant en 
uitnodigingen worden daarbij verspreid. Alle Assenaren krijgen een infokrant en een 
uitnodiging in de bus. 

3. De aangehaalde grensonderzoeken zijn wel degelijk uitgevoerd. Het grensonderzoek 
dat door een beëdigd landmeter op terrein uitgevoerd wordt, laat toe de doorvertaling 
te maken van het conceptueel ontwerp naar een maatvaste lijntekening die naargelang 
de vorderingen in het ontwerpproces steeds meer verfijnd wordt tot het uiteindelijke 
detailontwerp. Het valt niet uit te sluiten dat er verder in het ontwerpproces bijkomend 
grensonderzoek ingericht wordt. Eens het definitief ontwerp vastgelegd wordt en alle 
grenzen bepaald zijn, kunnen de onteigeningsplannen opgemaakt worden. Voor deze 
specifieke onteigeningsplannen is de kennisname van de exacte grenzen uiteraard ook 
een noodzaak.  

4. a) Voor de aanleg van de rondweg zijn er, in afwachting van de onteigeningsplannen 
(zie punt 3), een aantal percelen geselecteerd die in elk mogelijk scenario dienen 
aangewend te worden voor het infrastructuurproject. De afdeling 
Vastgoedtransacties (Vlabel) voert onderhandelingen met verschillende eigenaars 
en tracht akkoorden te sluiten. Het Geïntegreerd Investeringsprogramma (GIP) 
tracht jaarlijks een realistische inschatting te geven van de uitgaven die er in dit 
jaar zullen gerealiseerd worden, hetgeen in kader van verwervingen 
(onteigeningen) uiteraard heel moeilijk te voorspellen is.

b) Momenteel zijn er nog geen definitieve onteigeningsplannen en komen enkel 
percelen in aanmerking voor verwerving die in elk mogelijk scenario nodig zullen 
zijn voor de aanleg van de rondweg: dit zijn 83 innemingen (verwervingen) 



waarvan er reeds 32 verworven zijn door AWV. Aangezien er nog geen 
onteigeningsplannen zijn, gaat het steeds om minnelijke aankopen waarover een 
akkoord moet worden bereikt met de eigenaar. 

5. Het bedrag is voorzien voor bijkomende prestaties die kaderen binnen de lopende 
dienstenopdracht. Het ambitieniveau voor participatie- en communicatiedoelstellingen 
in de ontwerpopdracht werd opgetrokken. 

6. In de loop van 2023 beoogt men het definitief ontwerp af te ronden en vast te leggen 
in de projectnota. Het milieueffectenrapport (projectMER) zal ook opgemaakt worden 
in 2023.


